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Indien u een e-mail adres heeft ,graag  
doorsturen naar fietsersbond.beveren@gmail.com 

 

________________________BEVEREN_____________NIEUWSBRIEF MEI 2017 
 
 
 

1. Fietsbrug over de E34 langs het goederenspoor 
 

De eerste maanden van 2017 is er intens overleg geweest over de aanleggen van de fietsbrug 
en een fietsverbinding tussen deze fietsbrug en de tramterminus.   
Een veilige  aantakking met de Trepelandstraat stond ook op de agenda. 
Ten noorden van de E34 komt een dubbelrichtingsfietspad vanaf de Keetberglaan, via de 
Kwarikweg tot aan de Gasthuisstraat aan de zijde van de opslagtanks van Total. Vanaf de 
Gasthuisstraat tot aan het huidig fietspad van de Scheldedijk(Zwijndrecht) zal het fietspad 
aan het kant van het Groot Rietveld liggen.Op het deel van de Scheldedijk waar nog geen 
vrijliggend fietspad is komt ook een vrijliggend fietspad. 

 
Aanleg voorzien in 2018.  Voorzien bedrag: 2 miljoen euro 

 
2. Fietsbrug over de E34 ten westen van de N450 
 

Staat nog altijd in fase 1 : voorbereiding bezig. 
 

3. Missing link langs Watergang-Braderik Beveren 
  
De realisatie en de financiering zijn beslist. Trekkers zijn de Provincie en de gemeente. 

 
4. Verkeersknelpunten Haven 
 

Reactie Havenbedrijf op door de bedrijven gemelde verkeersknelpunten. 
 
Spoorwegovergangen 
 
Het Havenbedrijf Antwerpen is gestart met een project om de spoorwegovergangen (vooral in 
de Waaslandhaven) beter te signaleren en om negatie van de lichten daar te voorkomen. 
Sommige van deze aanpassingen vragen wel medewerking van Infrabel. 
 
Oprit Expressweg in Melsele 
 
Aanpassingen aan het oprittencomplex zitten in studie bij AWV en BAM.  
Er wordt verder onderzocht of aanpassing van de signalisatie door het Havenbedrijf de 
situatie kan verbeteren. 

 
Aanpassingen ingang Katoenatie aan de Hazopweg. 

 
De vraag naar aanpassingen is lopende. 
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Fietsoversteekplaats Schoorhavenweg 
 
Het grootste deel van de wegenis werd aangelegd door het Agentschap Maritieme  
Toegang. Het beheer is sinds mei 2017 overgedragen naar het Havenbedrijf Antwerpen. Het  
Havenbedrijf zal de aanpassingen aan deze oversteekplaats onderzoeken en de nodige  
aanpassingen doen. 

 
 

5. Fietsbrug over de E34 aan de “druppel” 
 

Momenteel windstil. 
 

6. Fietsostrade tussen station Beveren en grens Zwijndrecht (F4-FR10) 
 

De nieuwe aardgasleiding zou tegen de zomer 2017 in gebruik worden genomen. 
Ondertussen heeft de gemeenteraad de lastvoorwaarden en de geraamde uitgave 
goedgekeurd. Hopelijk starten de werken dit najaar.  
 

Nieuws van Zwijndrecht 
In Zwijndrecht bestaat het fietspad uit twee fasen. Fase een is het deel tussen de Heidestraat 
en de Parmastraat in Beveren-Melsele. Bijna alle grondstroken werden hiervoor inmiddels 
aangekocht. Fase twee is het deel tussen de Heidestraat en de Statiestraat. Het grootste deel 
van dat traject (ongeveer 550 meter) is al eigendom van de gemeente na de grondoverdracht 
van de verkaveling Het Heiken. Er moeten echter ook nog wel enkele grondstroken 
aangekocht worden ter hoogte van de Heidestraat. De opruiming van de munitie van het Fort 
door het Ministerie van Defensie blijft een struikelpunt. Zwijndrecht zoekt naar een 
voorlopige oplossing maar voor de aanleg van halfverhardingen geeft het Fietsfonds geen 
subsidie. Ondertussen wordt thv het fort op het tracé van de fietsostrade wel gewerkt ivm de 
aanleg van de nieuwe aardgasleiding ??? Voor deze werkzaamheden is die oude munitie 
blijkbaar niet gevaarlijk? 
 

 
 

7. Overwegen 
 

Gentstraat 
 
De tunnel is voorzien op de plaats waar de weg ligt, de tunnel heeft een breedte van 3,75 en 
een hoogte van 2,65m  De max. helling van het fietspad is 5,5% en voldoet volgens infrabel 
aan het fietsvademecum omdat het over een niet groot hoogteverschil gaat (het spoor ligt 
vrij hoog t.o. v de Gentstraat).  
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Komende vanuit Melsele zal er aan de rechterzijde een nieuwe landweg (ventweg) voorzien 
worden voor de bereikbaarheid van akkers. 
 
Komende van de Kruibekesteenweg is er een weg voorzien voor dubbel gebruik (landbouw + 
fiets), ten westen van de tunnel.  Tijdens de vergadering met alle betrokken diensten ging de 
voorkeur naar een weg ten oosten van de tunnel. Deze weg sluit aan op de fietsostrade.   
 
Langsweg Appelstraat – Beekmolenstraat 
 
 De bedoeling is dat dit de definitieve weg wordt.  Later zal aan deze weg een brug (dus geen 
tunnel) over het  spoor aangetakt worden.  Deze weg zal  ±5,50m breed zijn en naast de 
fietsostrade komen.  Tussen fietsostrade en de weg is heeft men 1 m voorzien. Dit dient 
minimum 1,5 of zelfs meer te zijn. 
 
Ter hoogte van de Beekmolenstraat zal de aansluiting met de fietsostrade geen probleem 
vormen omdat daar de overweg wordt afgesloten voor auto's. 

 
 

8. Verlichting Fietsostrade tussen Motel Beveren en Pietje Waespad 
 

Het heeft wat voeten in de aarde gehad maar uiteindelijk zijn ook de laatste 7 lichtpunten  
geïnstalleerd, en is de volledige verlichting nu aangepast én operationeel. 

 
9. N70 / Grote Baan 

 
In het fietsinvesteringsplan van minister Weys (april 2017) worden voor de doortocht van  
de N70 in Melsele volgende bedragen uitgetrokken: 
 
2017 : 20.000 euro    
2018 : 1.500.000 euro 
 
Gezien het bedrag gaat het waarschijnlijk niet enkel om fietsinfrastructuur. 

. 
 

10. N450 / Schoolstraat – Dijkstraat - Melseledijk 
 

Na de actie op 11 september, door de bevolking van Kallo, heeft het gewest beloofd om de 
heraanleg van de N450 zo vlug mogelijk aan te pakken. Vrijliggende fietspaden van 1,75 m en  
een bufferstrook zou de fietsverbinding naar Kallo veiliger moeten maken. Of dit voldoende  

  is zal de praktijk moeten uitmaken.  
  Natuurlijk blijft er dan nog steeds de gevaarlijke toestand aan het oprittencomplex over de      
  E34, waar Fietsersbond Beveren al 6 jaar pleit voor een onafhankelijke fietsbrug, parallel met  
  de N450, die in het noorden zou aansluiten aan de watergang. 
 
  Positief is  dat tegen begin van volgend schooljaar op het kruispunt van de    
  Melseledijk/Kruisdijklaan verkeerslichten met een detectiesysteem zullen  
geplaatst worden om het doorgaand verkeer door Kallo te ontmoedigen.   

  Voor de fietsers biedt dit de mogelijkheid om veilig van het dubbelrichtingsfietspad over te    
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  steken naar het enkelrichtingsfietspad.  
Ondertussen wachten we op de eerste spadesteek van de beloofde heraanleg… 

11. Fietsenstallingen 
 

Zoals we recent gecommuniceerd hebben is de gemeente bezig met het opstellen van een 
fietsparkeerplan.  Zo krijgt ze een idee waar fietsparkeervoorzieningen gewenst zijn en waar  
uitbreiding of overdekking van bestaande voorzieningen nodig zijn.  Info over de knelpunten  
op het gebied van veiligheid en comfort maken deel uit van de studie.  Oplaadpalen voor  
elektrische fietsen ook. 
U kan de enquête die de gemeente online heeft gezet ook zelf invullen (10 minuten): 
https://goo.gl/forms/5mcQJmD5pFBgXFVC3 
 
Binnen de werkgroep woon- en werkverkeer van de Antwerpse Haven hebben we nog eens 

       de P&R Melsele als knelpunt op de agenda gezet. Omdat bepaalde partijen (o.a. De Lijn)  
niet aanwezig zijn op de vergaderingen is er tot nu toe nog niets gebeurd.  Vanaf nu worden  
de afwezige instanties expliciet uitgenodigd. 
 

 
12. Fietsstraten 
 
 

We juichen de recente sensibiliserinsgactie en het burgerinitiatief op Gaverland toe. 
 

.  
 

13. Heraanleg Ciamberlanidreef, Yzerhand, De Brownestraat, Donkvijverstraat 
 

Ons eerder geformuleerd advies werd verfijnd.  De nadruk ligt op het veilig afslaan van de 
fietser komende van het Yzerhand (noordkant) die wanneer ze afdraaien naar de  
Ciamberlanidreef geconfronteerd worden met het verkeer komende van de  
Donkvijverstraat en het Yzerhand(zuidkant).  Bijkomend vragen we om voldoende  
kwalitatieve fietsparkeerplaatsen te voorzien. 

 
14. Paaltjes 

 
De paaltjes ze komen en ze gaan.  In een nieuwe versie van het Vademecum 
Fietsvoorzieningen dat het Vlaams Agentschap Wegen en Verkeer gebruikt bij investeringen 
in nieuwe fietsinfrastructuur wordt een duidelijk standpunt ingenomen tegen paaltjes in het 
midden van fietspaden. We citeren : 

https://goo.gl/forms/5mcQJmD5pFBgXFVC3
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“Weg met de paaltjes in het midden van het pad” 

“Het Vademecum Fietsvoorzieningen stapt ook af van de bekende paaltjes (of andere 
obstakels), die nu vaak geplaatst worden in het midden van een fietspad om gemotoriseerd 
verkeer te weren. Elke fietser weet dat veel van deze paaltjes in het donker, bij slecht weer of 
tijdens het fietsen in groep moeilijk zichtbaar zijn. Het Vademecum Fietsvoorzieningen raadt 
voortaan af om deze paaltjes nog te plaatsen, zeker niet wanneer ze alleen bedoeld zijn om 
een naderend kruispunt te signaleren.” 

  
Met de opkomst van de speed pedelecs zeker een werkpunt voor de gemeente. 

 
15. Verkeerslichten in Beveren-centrum 
 

 De gemeente heeft borden geplaatst op de kruispunten met de N70, om de aandacht van de 
automobilist te vestigen op de langere oversteektijd voor fietsers. 

  Aandacht en begrip van de afslaande automobilist voor de fietsers die door het rode 
(voetgangers)licht rijden is inderdaad dringend nodig.  

  Fietsers hebben langer groen dan voetgangers! 
Een mooi initiatief, maar zonder een betere afstelling van de verkeerslichten zien we jammer 
genoeg nog niet veel verbetering op deze gewestweg.   

Met belangstelling kijken we dan ook uit naar de verkeerstechnische ingrepen die de  
gemeente plant aan het kruispunt Bosdamlaan-N70. Wij veronderstellen dat dit kadert in het  
actieplan van AWV om jaarlijks ca. 350 lichtenregelingen gericht aan te passen. 
 
Ondertussen vernemen we dat de federale minister van Mobiliteit, F. Bellot het principe  van 
“alle fietsers en voetgangers tegelijk groen” meeneemt in de herziening van de wegcode die  
eind 2018 afgerond moet zijn.  Op dit moment lopen hieromtrent al enkele proefprojecten.  
 
 

16. Digitiale schoolroutekaarten Waasland 
 

De vorige papieren versie van de schoolroutekaarten opgemaakt voor de secundaire scholen 
dateert van 2012. Tijd voor een update. Is ondertussen de situatie verbeterd, werden de 
knelpunten weggewerkt ? 
Wat Beveren betreft hebben we buiten Haasdonk nog steeds geen veilige fietsverbindingen 
tussen de centrumgemeente en de deelgemeenten en tussen de deelgemeenten onderling. 
  
Omdat digitaliseren meer mogelijkheden biedt worden de lagere scholen en de hogescholen ook 
betrokken. Eventueel kunnen andere locaties voor de jeugd ook opgenomen worden. 
Bovendien is er ruimte om meer knelpunten aan te duiden.  Zo staan er op de huidige papieren 
versie slechts 5 knelpunten voor Beveren. 
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Wat opvalt is de lage betrokkenheid van de leerkrachten en de leerlingen.   
 
Met interesse kijken we uit naar de nieuwe schoolroutekaarten. 

  
 

 
 

 
 

                  -------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Maak mee het verschil en steun de Fietsersbond ! 

 
   Help ons om van Beveren écht een fietsvriendelijke gemeente te maken.  
   Als ledenorganisatie is het belangrijk om zoveel mogelijk mensen te vertegenwoordigen. 
   Hoe meer leden, hoe groter ons draagvlak bij besprekingen met overheden en openbare 
   besturen. Daarom hebben we ook úw steun hard nodig!  
   Word lid van de Fietsersbond, en maak mee het verschil… 
    

 

www.fietsersbond.be/ikwordlid 
 

 
Veerle Allaert  penningmeester 
Pierre Bressinck  secretaris 
Jan Verhavert  woordvoerder 

 

 

fietsersbond.beveren@gmail.com  
 
 

www.fietsersbond.be/beveren 
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